



Date: 17 July 2018
18 Dhu al-Qa'dah 1439
Ref: 10/10/ 741 /2018

التاريخ: 17 يوليو 2018 م
الموافق: 4 ذو القعدة 1439 هـ
الإشارة: 2018/ 741 /10/10

To: Bursa Kuwait

السادة / بورصة الكويت المحترمين

Peace, Mercy and Blessings of Allah

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته

Subject: Response To News

الموضوع: التعقيب عن الأخبار

Press Release Issued by Capital Intelligence
concerning KFH

التصريح الصحفي الصادر من وكالة كايبتال إنتليجنس
عن بيت التمويل الكويتي

In reference to the above, and in interest of Kuwait Finance House "KFH" at adhering to the requirements of Article 4-4-1 'Dealing with News' of Chapter 4 'Disclosure of Material Information' of CMA Executive Bylaws Book 10 'Disclosure and Transparency', KFH would like to report the following in response to the Article published on 17 July 2018 in Al Rai Newspaper:

Further to the previous disclosure dated 20 July 2016, KFH has notified Capital Intelligence 'the Agency' in November 2014 with the termination of the contractual relationship. There is no contract with the agency to provide Credit Rating Services since that date. KFH emphasizes the following:

- KFH has not participated in the credit rating valuation process, has not verified the information used by the Agency, and has not provided financial statements or records or any other relevant information that could be used as a basis for their opinion.
- Shareholders, Investors, and Stakeholders shall not depend on the Credit Rating issued by Capital Intelligence Agency. They shall depend only on the Credit Rating Reports issued by the approved credit rating agencies, which are disclosed in a timely manner.

Best Regards,

Mazin S Al Nahedh



بيت التمويل الكويتي
Kuwait Finance House

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وحرصاً من بيت التمويل الكويتي "بيتك" على الإلتزام بالمادة رقم 4-4-1 (التعامل مع الأخبار) من الفصل الرابع (الإفصاح عن المعلومات الجوهرية) من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية لهيئة أسواق المال، فإن بيتك يود التعقيب على الخبر المنشور بتاريخ 17 يوليو 2018 في جريدة الراي، كما يلي:

إحافاً للتعقيب السابق بتاريخ 20 يوليو 2016، فإن بيتك قد قام بإبلاغ وكالة كايبتال إنتليجنس للتصنيف الإئتماني في شهر نوفمبر 2014 بإنهاء العلاقة التعاقدية معهم، ولا توجد علاقة تعاقدية منذ ذلك التاريخ بشأن تقديم خدمات التصنيف الإئتماني، ويؤكد بيتك على ما يلي:

▪ عدم مشاركته في عملية تقييم التصنيف الإئتماني، ولم يتم بتحقيق المعلومات التي أعتمدت عليها الوكالة في تقريرها، ولم يقدم أية بيانات مالية أو سجلات دفترية أو أية معلومات أخرى ذات صلة تكون أساس معتمد للتصنيف.

▪ عدم اعتماد المساهمين والمستثمرين وغيرهم من أصحاب المصالح ببيتك على التصنيف الإئتماني الصادر من وكالة كايبتال إنتليجنس، والإعتماد فقط على التقارير الصادرة من الوكالات المتعاقدة مع بيتك، والتي يتم الإفصاح عنها في حينه.

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام،

مازن سعد الناهض

